
Zápis z 1 jednání Kulturní komise MČ Ďáblice, konané dne 9.1.2024 v 

19 h. 

Zúčastněni –Miroslava Lehovcová, Václav Kotrč, Daniela Tůmová, Ing. Dominika Shrbená 

Omluveni – MgA. Michaela Ničová, Jaroslav Vrtiška 

Neomluveni a nepřítomni – Kateřina Mušková, Milan Filip 

Host – pí. Rosůlková 

 

Program jednání: 

1. Odstoupení Ing. Shrbené z kulturní komise 

2. Rozpočet 2024 

3. Plánování jednotlivých akcí 

4. Informace o průzkumu na základní škole 

 

1.  Ing. Shrbená informovala členy kulturní komise o rezignaci na post člena komise 
k 1.1.2024, kterou podala písemně na Radu městské části, z důvodu vykonávání funkce 
dočasného koordinátora kulturních akcí. Současně byli přítomní členové komise seznámeni 
s pí. Rosůlkovou, kterou Ing. Shrbená představila jako svou nástupkyni v komisi. Předsedkyně 
kulturní komise nebyla předem upozorněna o tomto kroku. Jelikož členy komisí volí Rada 
městské části, nebylo na komisi i vzhledem k nepřítomnosti některých členů projednáno 
nominování nového člena komise. 

2.  Předsedkyně kulturní komise před uskutečněním setkání komise zaslala členům plán 
akcí na rok 2024. Členové tak měli možnost se k bodům písemně vyjádřit ještě před samotnou 
komisí. Všechny připomínky byly na komisi projednány a případně promítnuty do finálního 
plánu, který bude předán na Radu městské části.  

3. Připomínky a úprava rozpočtu na vybrané akce: 

- Obecní ples původní rozpočet 40 000 Kč se ponížil na částku 35 000 Kč  

- Masopust – koordinátor byl vyzván komisí, aby poptal ve školní jídelně zajištění občerstvení 
pro masopustní průvod (koblihy, čaj, guláš). Spolek Šikovné ruce upeče koláče. Komise 
naplánovala trasu průvodu.  

-MDŽ – akce pro všechny ženy, na které se bude podílet kulturní a sociální komise. Schválen 
rozpočet 20 000 Kč z rozpočtu kulturních akcí. Zajištění hudební produkce, občerstvení, 
doprovodný program.  

- Velikonoce – tato akce je nově zařazena do rozpočtu kulturních akcí. Předběžně se schválil 
komisí rozpočet ve výši 20 000 Kč o který požádala koordinátorka pí. Shrbená. Zatím není úplně 
jasné, jaký bude přesný koncept této akce. Je třeba toto doložit koordinátorkou na kulturní 
komisi. Předsedkyně kulturní komise připomínkovala výši rozpočtu této akce. 



- Recitály Hanky Křížkové s hostem – na tento rok jsou naplánované dvě akce s paní Křížkovou, 
která si přivede vždy známou osobnost. Pí. Ničová a Shrbená se dotazovaly, zda je třeba mít 
letos dvě takové akce. Vzhledem k tomu, že toto jsou jediné dvě kulturní akce, které rádi 
v hojném počtu navštíví i senioři, byla nakonec komisí schválena obě představení. 

- Čarodějnice – bylo dotazováno pí. Ničovou a Shrbenou, zda je třeba tak vysoký rozpočet na 
tuto akci, který činí 130 000 Kč. Předsedkyně kulturní komise odpověděla, že částka na akci 
Čarodějnice je stejná jako v loňském roce a tuto akci zajišťovala ještě paní Ničová jako 
koordinátor kulturních akcí. Tato částka obsahuje zajištění pódia, hudební produkce včetně 
autorských práv, zvučení, dětské zóny, mobilních toalet, připojení od PRE, ohňostroj a 
případně kontejneru, pokud nezajistí úřad městské části. Dále brigádníky a tisk plakátu.  

-Dětský den – tuto akci bude spoluorganizovat spolek PP kroužky. Komisí bylo na tuto akci 
schváleno mobilní planetárium po dobu 3 hodin za částku 10 300 Kč. Koordinátorka kulturních 
akcí byla opět vyzvána ke spolupráci s výše uvedeným spolkem. 

- Letní kino – pro letošní rok se odsouhlasilo v letních měsících zajištění jednoho letního kina. 

-Pivobraní – schválen rozpočet ve výši 150 000 Kč vzhledem k narůstajícím cenám. 

-Dušičky – koordinátorka žádala o navýšení rozpočtu z 20 000 Kč na 30 000 Kč. To jí bylo 
přítomnými členy zamítnuto a opětovně byla vyzvána ke spolupráci se spolkem PP kroužky, 
jelikož chtějí obdobnou akci také nachystat v KC Vlna. 

- Advent – zde došlo k ponížení rozpočtu z původních 80 000 Kč na 60 000 Kč, jelikož se 
přítomní shodli, že na tuto akci nebudou poptávat mobilní venkovní pódium. Případná 
hudební produkce se bude směřovat do vnitřních prostor Nové radnice, tak jak tomu bylo na 
Advent 2023.  

- Mikuláš – rozpočet se navýšil na částku 15 000 Kč. 

V rozpočtu na kulturní akce je ponechána rezerva 200 000 Kč, která se bude čerpat postupně 
během roku na případné nízko rozpočtové akce, jako jsou workshopy, tvůrčí dílny, besedy 
nebo akce, které bude spoluorganizovat spolek PP kroužky. Dále částka ve výši 30 000 Kč na 
tiskoviny. 

 

4. Koordinátorka informovala komisi o provedeném průzkumu, který provedla ve škole ve 

třídách 7,8,9 ročníků o jaké aktivity by byl zájem.  

 

 

 

Zapisovatel: Miroslava Lehovcová 

Datum vyhotovení: 10.1.2024 

Zápis byl členům komise předán elektronicky na jejich emailové adresy. 

Příští jednání: datum dalšího setkání komise bude členům dodatečně a v předstihu oznámen 
předsedkyní komise. 


